
Aan het College van Burgemeester en Wethouders (via tussenkomst van de griffie)

Diemen, 10 februari 2020

Betreft: Memo Aanplant bomen en relatie met raadsvergadering 11 juli 2019

Geacht College,

Op 20 december ontvingen wij uw memo ‘Aanplant bomen’ waarin wordt uitgelegd dat er 
veel meer bomen zijn of worden geplant/herplant dan de 417 bomen die vanaf 2011 waren 
verdwenen, zoals in het Groenplan van november 2018 werd bericht.  

Uit de memo blijkt dat de grondslag voor deze memo een informatieverzoek vanuit de raad 
van 11 juli 2019 is. Het bevreemdt ons dat de memo niet is ingegaan op hetgeen in die 
raadsvergadering aan de orde is gesteld. Samen met de fracties van GroenLinks en Leefbaar 
Diemen hebben wij een motie ingediend om een Bomenfonds in te stellen. De motie werd 
ingetrokken na de toezegging van de wethouder ‘in welke richting wij denken deze motie te 
kunnen uitvoeren’. Hij zag de motie ‘als een uitnodiging om een samenhangend beleid te 
maken, tempo te maken met het herplaatsen en de mensen erbij te betrekken (…) hoe we dat 
gaan doen’.

Het memo kunnen we niet opvatten als een plan zoals de wethouder namens het college 
verwoordde. In de memo wordt de motie niet eens genoemd. In de memo wordt eigenlijk 
alleen beschreven wat de gemeente heeft gedaan en dat ze dat in de toekomst blijft doen. En 
de in het Groenplan vermelde informatie wordt gecorrigeerd met nieuwe informatie, die 
eigenlijk ook al in het Groenplan had moeten zijn vermeld. Het lijkt er ook op alsof de 
gemeenteraad in november 2018 een onvolledig Groenplan heeft vastgesteld.

Tenslotte hebben wij bij de informatieverstrekking over de te verdwijnen bomen bij het NS-
station gemerkt dat de gemeente zelf geen actueel overzicht heeft over aantallen bomen, die 
wel op de kaart staan, maar in de loop van de tijd zijn verdwenen. Het lijkt erop alsof op 
gemeentelijk niveau geen actueel overzicht bestaat van de hoeveelheid bomen in de gemeente.



Een en ander is aanleiding voor onze fractie om u de volgende vragen te stellen:

1. Waarom heeft u in het memo niet gemotiveerd aandacht besteed aan de motie over de 
instelling van een Bomenfonds?

2. Vindt u het memo een voldoende antwoord op hetgeen in de raadsvergadering van 11 
juli 2019 over dit onderwerp is verzocht en toegezegd?

3. Hoe is het mogelijk dat de in de memo vermelde nieuwe informatie over aantallen 
bomen niet in het in november 2018 vastgestelde Bomenplan was opgenomen?

4. Bent u bereid die informatie alsnog toe te voegen aan het Bomenplan?
5. Wat is uw mening over de instelling van een digitaal en openbaar toegankelijk 

‘Bomenkadaster’, een databank waarin iedereen inzage kan krijgen over de actuele 
staat van de bomen in Diemen?   

   

Met dank voor uw beantwoording 

Namens de fractie van de Ouderenpartij Diemen,

Peter Prins 

Evert den Heijer


